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PROTOKOŁ Nr VI/2011  

z Sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  

odbytej w dniu 31 marca 2011r. 

 

Ad pkt 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Wiśniewski otworzył  czwarte  w 

bieżącej kadencji obrady sesji Rady Miejskiej.  

 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział 

bierze 14 radnych. 

Serdecznie powitał wszystkich przybyłych. 

 

Ad pkt 2. 

  

Radni otrzymali projekt porządku obrad. Jednakże na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Radni zgłosili propozycje do przodku, które w głosowaniu jawnym 

przedłożyli do porządku obrad. 

Wnioski ze wspólnego posiedzenia trzech Komisji Rady Miejskiej: 

- wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie sprzedaży 

nieruchomości  podpunkt „j” w punkcie 7 

 

Pan Przewodniczący poprosił o przegłosowanie tego wniosku Komisji 

W głosowaniu jawnym 14 głosami „za” radni opowiedzieli się, za wycofaniem z 

porządku obrad tego projektu uchwały. 

Tym samym przesuwają się kolejne podpunkty porządku obrad. 

  

-  wprowadzenie pod obrady  sesji projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2012 roku. 

Pan Przewodniczący poprosił o przegłosowanie tego wniosku Komisji. 

W głosowaniu jawnym 14 głosami „za” radni opowiedzieli się, za wprowadzeniem 

tego projektu uchwały pod obrady sesji. 

Projekt uchwały został wprowadzony w punkcie 7 podpunkt „s” 

 

Innych uwag do porządku obrad radni nie wnieśli. 
 

      Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad po zmianach: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z V Sesji  

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6. Zapytania i interpelacje radnych. 
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7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  zmiany statutu Gminy Stąporków 

b) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2012 roku. 

c) upoważnienia Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Stąporkowie do prowadzenia postępowań w sprawach świadczeń pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Stąporków, 

d) wprowadzenia zmian do Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkujących na terenie Gminy Stąporków 

e) nadania imienia Publicznej Szkole Podstawowej Nr 1 w Stąporkowie 

f) nadania imienia Publicznej Szkole Podstawowej w Krasnej 

g) wyrażania zgody na najem lokalu mieszkalnego nr 4 w budynku Ośrodka Zdrowia w 

Niekłaniu Wielkim, użytkowanym przez Samodzielny Publiczny Zakład Opieki 

Zdrowotnej, 

h) wyrażenia zgody na dzierżawę części nieruchomości Ośrodka Zdrowia w Niekłaniu 

Wielkim użytkowanej przez Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej, 

i) wystąpienia z wnioskiem do Wojewody Świętokrzyskiego o przekazanie gminie 

nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa, 

j) sprzedaży nieruchomości stanowiących własność Gminy Stąporków 

k) zasad udzielania bonifikat przy sprzedaży lokali mieszkalnych w trybie 

bezprzetargowym 

l) zmiany uchwały Nr V/29/2011 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 28 lutego 2011r. 

w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Stąporków 

m) zmiany uchwały Rady Miejskiej w Stąporkowie Nr V/34/2011 z dnia 28 lutego 2011r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stąporków na 2011r. 

n) ustalenia zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze świadczone przez 

Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Stąporkowie 

o) uchwalenia regulaminu określającego tryb, sposób powoływania i odwoływania 

członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki funkcjonowania 

p) uchylenia Uchwały Nr V/37/2011 z dnia 28 lutego 2011r. w sprawie wyrażenia zgody 

na wydzierżawienie nieruchomości położonej w Stąporkowie, stanowiącej własność 

Gminy Stąporków. 

r) zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie. 

s) wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2012 roku. 

8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

9. Informacja na temat prac związanych z komunalizacją. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad sesji 

Radni w głosowaniu jawnym przy obecności 14 osób  jednogłośnie przyjęli 

proponowany porządek obrad. 

 

 

Ad pkt 3. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli protokoł z V Sesji Rady 

Miejskiej. 
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Ad pkt 4. 

W punkcie tym Pan Przewodniczący odczytał Informację o działalności między 

sesjami. 

(informacja w załączeniu) 

Ad pkt 5. 

Pan Z-ca Burmistrza odczytał Informację o działalności międzysesyjnej 

Burmistrza. 

( informacja w załączeniu) 

Ad pkt 6. 

W punkcie tym głos zabierali: 

Radny Alfred Naorecki złożył Panu Przewodniczącemu RM i Panu Z-cy Burmistrza 

interpelację na piśmie z prośbą o odpowiedź na piśmie. 

( w załączeniu do protokołu) 

Radny Jacek Kołodziej – złożył interpelację ustną dotyczącą zbiorników wodnych na 

terenie gminy Stąporków. 

Wnioskuje o przygotowanie na następną sesję projektu uchwały w sprawie przejęcia 

przez gminę Stąporków wszystkich zbiorników wodnych. 

O sposobie realizacji wniosku radny prosi odpowiedź na piśmie. 

Radny Dariusz Młodawski – zwrócił się z zapytaniami: 

1. czy prowadzone były rozmowy dotyczące wykonania inwestycji ul. Górniczej 

w Stąporkowie wspólnie ze Starostwem Powiatowym w Końskich, 

2. czy Urząd Miasta i Gminy w ostatnim czasie został pozwany do Sądu przez 

Zakład Urządzeń Kotłowych w Stąporkowie o odszkodowanie, jaka to jest 

skala odszkodowania. 

Odpowiedź na zadane pytania radny prosi na piśmie. 

 

Ad pkt 7 „a” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Gminy 

Stąporków. 

Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
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W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych 13 głosami „przeciw” i 1 głosem 

„wstrzymującym się” uchwała nie została podjęta. 

 

Ad pkt 7 „b” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2012 roku. 

Radni do projektu uwag nie wnieśli. 

Radni w głosowaniu jawny przy obecności 14 radnych, 14 głosami „przeciw” uchwały 

nie podjęli. 

 

Ad pkt 7 „c” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Stąporkowie do prowadzenia 

postępowań w sprawach świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie gminy Stąporków. 

Radni do projektu uwag nie wnieśli. 

W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych 13 głosami „przeciw” i 1 głosem 

„wstrzymującym się” uchwała nie została podjęta. 

 

Ad pkt 7 „d” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do 

Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkujących na terenie Gminy Stąporków. 

Radni do projektu uwag nie wnieśli. 

W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych 13 głosami „przeciw” i 1 głosem 

„wstrzymującym się” uchwała nie została podjęta. 

 

Ad pkt 7 „e” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie nadania imienia Publicznej 

Szkole Podstawowej Nr 1 w Stąporkowie. 

Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
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W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych 14 głosami „za”  została podjęta 

Uchwała Nr VI/44/2011 w powyższej sprawie. 

 

 

 

Ad pkt 7 „f” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie nadania imienia Publicznej 

Szkole Podstawowej w Krasnej. 

Radni do projektu uwag nie wnieśli. 

W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych 14 głosami „za”  została podjęta 

Uchwała Nr VI/45/2011 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „g” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażania zgody na najem 

lokalu mieszkalnego nr 4 w budynku Ośrodka Zdrowia w Niekłaniu Wielkim, 

użytkowanym przez Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej. 

Radni do projektu uwag nie wnieśli. 

W głosowaniu jawnym 12 głosami „przeciw” i 2 głosami „wstrzymującymi się” 

uchwała nie  została podjęta. 

 

Ad pkt 7 „h” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dzierżawę części nieruchomości Ośrodka Zdrowia w Niekłaniu Wielkim użytkowanej 

przez Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej. 

Radni do projektu uwag nie wnieśli. 

W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych 14 głosami „za”  została podjęta 

Uchwała Nr VI/46/2011 w powyższej sprawie. 
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Ad pkt 7 „i” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem do 

Wojewody Świętokrzyskiego o przekazanie gminie nieruchomości stanowiącej 

własność Skarbu Państwa. 

Radni do projektu uwag nie wnieśli. 

W głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych 14 głosami „za”  została podjęta 

Uchwała Nr VI/47/2011 w powyższej sprawie. 

 

W tym momencie na obrady przybył 1 radny, więc obecnych na sesji 

 

 

Ad pkt 7 „j” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Stąporków. 

Radni do projektu uwag nie wnieśli. 

W głosowaniu jawnym przy obecności 15 radnych 15 głosami „za”  została podjęta 

Uchwała Nr VI/48/2011 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „k” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zasad udzielania bonifikat 

przy sprzedaży lokali mieszkalnych w trybie bezprzetargowym. 

Radni do projektu uwag nie wnieśli. 

W głosowaniu jawnym przy obecności 15 radnych 15 głosami „za”  została podjęta 

Uchwała Nr VI/49/2011 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „l” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

V/29/2011 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 28 lutego 2011r. w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Stąporków. 

Radni do projektu uwag nie wnieśli. 
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W głosowaniu jawnym przy obecności 15 radnych 15 głosami „za”  została podjęta 

Uchwała Nr VI/50/2011 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „m” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady 

Miejskiej w Stąporkowie Nr V/34/2011 z dnia 28 lutego 2011r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Stąporków na 2011r. 

Radni do projektu uwag nie wnieśli. 

W głosowaniu jawnym przy obecności 15 radnych 15 głosami „za”  została podjęta 

Uchwała Nr VI/51/2011 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „n” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze świadczone przez Miejsko-Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Stąporkowie. 

Radni do projektu uwag nie wnieśli. 

Radni w głosowaniu jawnym 5 głosami „za”, 7 głosami „przeciw” i 3 głosami 

„wstrzymującymi się” uchwały nie podjęli. 

 

Ad pkt 7 „o” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu 

określającego tryb, sposób powoływania i odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki funkcjonowania. 

Radni do projektu uwag nie wnieśli. 

W głosowaniu jawnym przy obecności 15 radnych 15 głosami „za”  została podjęta 

Uchwała Nr VI/52/2011 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „p” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr 

V/37/2011 z dnia 28 lutego 2011r. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości położonej w Stąporkowie, stanowiącej własność Gminy Stąporków. 
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Radni do projektu uwag nie wnieśli. 

W głosowaniu jawnym przy obecności 15 radnych 15 głosami „za”  została podjęta 

Uchwała Nr VI/53/2011 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „r” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Regulaminu 

Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Stąporkowie. 

Radni do projektu uwag nie wnieśli. 

W głosowaniu jawnym przy obecności 15 radnych 15 głosami „za”  została podjęta 

Uchwała Nr VI/54/2011 w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „s” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2012 roku. 

Radni do projektu uwag nie wnieśli. 

W głosowaniu jawnym przy obecności 15 radnych 15 głosami „za”  została podjęta 

Uchwała Nr VI/55/2011 w powyższej sprawie. 

 

 

Ad pkt 8. 

Z uwagi na to, że radni prosili o odpowiedzi na piśmie Pan Z-ca Burmistrza 

odpowiedział, że otrzymają je w ustawowym terminie. 

 

Ad pkt 9. 

Informację na temat prac związanych z komunalizacją odczytał Przewodniczący 

Komisji Inwentaryzacyjnej Rady Miejskiej w Stąporkowie Pan Alfred Naorecki 

Radni do informacji żadnych uwag nie wnieśli. 

Informacja w załączeniu do protokołu 

 

Ad pkt 10. 

W sprawach różnych: 
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Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Pani Hanna Rzepka zaprezentowała 

radnym, sołtysom oraz zebranym poinformowała o tym, co się dzieje w jedynej szkole 

ponadgimnazjalnej na terenie naszej gminy.  

Przedstawiła prezentację szkoły oraz rozdała ulotki przybliżającą ofertę edukacyjną 

szkoły i nowe kierunki kształcenia z prośbą o wywieszenie plakatów we wszystkich 

miejscowościach z terenu gminy. 

Radny Alfred Naorecki – zgłosił pytania w imieniu Pani sołtys z Huciska: 

1. co z naprawą chodnika na ul. Kieleckiej w Hucisku, 

2. prawdopodobnie będzie kładziony asfalt na ul. Fabrycznej – co wówczas 

z chodnikami ponieważ ruch na tej ulicy jest bardzo duży i jest 

niebezpiecznie, 

3. co dalej z kanalizacją w Hucisku, kiedy będzie zakończona i co będzie z 

powstałymi zniszczeniami na ul. Górnej i Leśnej podczas robót 

kanalizacyjnych, 

4. jaki jest plan zagospodarowania budynku po szkole w Hucisku. 

Pani Aneta Gonciarz – sołtys z Komorowa – podziękowała Panu Przewodniczącemu i 

wszystkim radnym za podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Szkole 

Podstawowej w Krasnej. Podziękowała również za podjęcie uchwały w sprawie 

wyodrębnienia funduszu sołeckiego na 2012 rok, którego w pierwszej wersji miało nie 

być. 

Ponadto zwróciła uwagę na artykuł w „Echu Stąporkowa” w którym to zaistniała 

pomyłka wskazując miejsce szkolenia w Szkole Podstawowej w Komorowie, a w 

Komorowie nie ma szkoły. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że również mieszkańcy mają dużo uwag do gazetki, 

miał w tym temacie rozmawiać z Panią Burmistrz, ale jej nie ma. 

Pan Tadeusz Dobrowolski – sołtys z Lelitkowa – poprosił Pana Burmistrza o 

odpowiedź na piśmie czy w roku bieżącym będzie dokończony wodociąg w jego 

sołectwie. Sprawa ciągnie się już od trzech lat. 

Poruszył również sprawę drogi powiatowej w Lelitkowie, gdzie po opadach deszczu 

nie można w ogóle przejść przez nią. 
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Odpowiedzi na zadane pytania udzieliła Pani Naczelnik Małgorzata Łysiak 

Kowalczyk: 

Zmienili termin realizacji budowy kanalizacji sanitarnej w Hucisku na czerwiec b.r. 

Zostały zniszczone drogi, jednak z uwagi na to, że kanalizacja jest w realizacji 

uszkodzenia będą usuwane po zakończeniu inwestycji. 

Jeśli chodzi o chodnik na ul. Kieleckiej, było kierowane pismo do Zarządu Dróg i 

ponownie zostanie wysłane bo rzeczywiście ten chodnik jest zniszczony Powiat w 

ramach gwarancji winien naprawić ten chodnik. 

W kwestii gazetki – Pan Burmistrz powiedział, że rzeczywiście błąd został popełniony 

i zostanie zwrócona uwaga osobie która go popełniła. Jednakże dobrze, że te szkolenia 

się w szkole w Krasnej odbywają z drobną pomocą gminy. 

Pan Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Skowron – co drugą sesję stara się Pana 

Dyrektora Mościńskiego przywieść aby problemów związanych z drogami 

powiatowymi wysłuchiwał. Jeśli chodzi o chodnik w Hucisku, to problem leży w tym, 

że firma która chodnik budowała jest w rozsypce. 

Ze swojej strony obiecuje, że wszystkie zgłoszone dziś uwagi przekaże Panu 

Dyrektorowi i Panu Staroście. Pan Mościński w ubiegłym roku zobowiązywał się, że 

chodnik będzie naprawiony jednak nie wywiązał się. 

Remonty pozimowe już się rozpoczęły. 

Odnośnie remontu ul. Fabrycznej – Pan Burmistrz odpowiedział, że wniosek został 

złożony w ramach „Schetynów”. Nie wiadomo czy ulica wejdzie bo nie ma 

rozstrzygnięcia po przetargach. Jeśli pozostaną jakieś środki to wówczas  nasz 

wniosek będzie rozpatrywany.  

Pan Przewodniczący Wiesław Skowron – odpowiedział również na pytanie radnego 

Młodawskiego, że rozmowy dotyczące ul. Górniczej ze Starostwem odbyły się. Pani 

Burmistrz poprosiła go zorganizowanie spotkania ze Starostą i do takowego 

doprowadził. Pan Starosta zadeklarował pomoc i udział powiatu w budowie tej drogi 

na odcinku od ul. Moniuszki do Krasińskiego, jest tam odcinek ponad 200m. 

Radny Dariusz Młodawski – korzystając z obecności Pani Naczelnik Łysiak-

Kowalczyk zadał pytanie w kwestii  mieszkańców Dr. Anki którzy zwrócili się z 
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prośbą o wykonanie tam oświetlenia. Czy jest możliwość aby w tym roku opracowana 

została dokumentacja z płatnością w roku przyszłym. 

Pani Naczelnik Łysiak-Kowalczyk – w odpowiedzi stwierdziła, że jeżeli radni wpiszą 

zadanie do inwestycji wieloletnich i ciężar płatności zostanie rozłożony np. na dwa 

lata, czyli w tym roku przeprowadzona zostanie procedura przetargowa na 

opracowanie dokumentacji z terminem zakończenia w roku 2012 to jest taka 

możliwość jeżeli środki zostaną zabezpieczony na rok 2012.W tym roku wystarczy 

tylko 1000 zł, żeby był zapis. 

Radny Edward Mazur – spytał czy będzie ponowny odbiór dróg na Dr. Anki bo tam 

jest tak zrobione, że studzienka burzowa jest po prawej stronie, a woda stoi po lewej 

stronie i więcej wody stoi niż przed budową. 

Pani Naczelnik – odpowiedziała, że w tej chwili usuwane są wszystkie usterki przez 

firmę która tą inwestycję wykonywała. Te roboty zostaną zakończone odbiorem. 

Pani sołtys z Gosania – poprosiła o uzupełnienie oświetlenia w Gosaniu o dwa punkty: 

na placu szkolnym, bo jest tam plac zabaw  i na przystanku. 

Pani sołtys z Węglowa – poprosiła o usunięcie śmieci z rowów przy drodze 

powiatowej od Węglowa w kierunku Stąporkowa. 

Ponadto poprzez mieszkańców uporządkowała w kilku miejscach we wsi i pyta co z 

tymi workami śmieci – kto je zabierze. 

Pan Burmistrz – jeśli chodzi o drogi powiatowe, będzie monitował do powiatu, 

natomiast jeśli chodzi o drogi gminne, to gmina będzie porządkowała pobocza i rowy 

poprzez zatrudnionych w ramach prac interwencyjnych. 

Ponadto poprosił aby Pani sołtys po sesji zgłosiła w wydziale ochrony środowiska, że 

do odbioru ma worki ze śmieciami. 

Pan Przewodniczący również zwrócił uwagę zebranym, aby sprawy rowów, czy 

śmieciowe lub inne drobne były zgłaszane do Naczelników Wydziałów, gdy się nie 

wywiążą wówczas do Burmistrza, a nie na sesji. Na sesji są sprawy ważniejsze takie 

jak inwestycje i szkoda czasu na drobne. 

Sołtys z Lutej – pan Burmistrz obiecał w ubiegłym roku dowieść   gryzu na drogę 

przez którą jeden z mieszkańców Lutej jeździ na dializy. Do tej pory droga ta jest nie 

naprawiona. 
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Pan Burmistrz odpowiedział, że dopiero w tej chwili istnieje możliwość dowiezienia 

gryzu w ramach remontów pozimowych. 

Radna Krzystek – w Czarnieckiej Górze uzbieranych zostało ponad dwadzieścia 

worków śmieci. Zakład Gospodarki Komunalnej po uzgodnieniu z Panią Haliną 

Zawadą zawsze worki ze śmieciami zabiera. Myśli, że każdy sołtys winien tak zrobić. 

W sprawach różnych Pan Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał Uchwałę Składu 

Orzekającego RIO w Kielcach w sprawie możliwości sfinansowania deficytu 

budżetowego. 

 

Ad pkt 11. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Pan Przewodniczący ogłosił zamknięcie 

obrad sesji dziękując wszystkim za udział. 

 

Protokołowała                                                           Przewodniczący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                             Zbigniew Wiśniewski 

 

 

 


